

# 销售合同 SALES CONTRACT

Contract NO: GLB-ATC20191112

DATE: 19-Dec-22


Buyer: MYGA TRADING LLC  
address: Warehouse #1 100/1, 32C Um Ramool Dubai UAE

Echo: 008615018796671

Seller: Shenzhen Yagofun Technology Co.,Ltd  
address: Floor 2,4,5,6, Building C, Starlight Industrial Park, NO. 4, Shihuan Road, Shilong Community, Shiyan Town, Bao'an District, Shenzhen, China.

经买卖双方确认根据下列条款订立合同:

The contract is based on the following conditions agreed by both parties

Model	Power	Size(mm)	V <sub>in</sub>	V <sub>out</sub>	I <sub>out</sub>	IP	Piture	QTY(pcs)	Unit Price(\$)	Amount(\$)	Remark
HRS-150-24	150W	287*49*29	170-264VAC	24V	6.25A	20		500	\$13.52	\$6,758.40	3 in 1 Dim
HRSW-150-24		305*51*30		12V	12.5A	67		300	\$19.20	\$5,760.00	
HRSW-150-24		305*51*30		24V	6.25A	67		500	\$19.20	\$9,600.00	
HRL-60-24	60W	160*35*22	170-264VAC	24V	2.5A	20		400	\$4.10	\$1,640.00	Non-dim
HRL-100-24	100W	145*48*24		24V	4.2A			500	\$5.60	\$2,800.00	
HRL-150-24	150W	185*48*24		24V	6.25A			100	\$6.60	\$660.00	
HRL-200-24	200W	208*63*29		24V	8.3A			300	\$7.90	\$2,370.00	
HRL-300-24	300W	227*63*29		24V	12.5A			300	\$9.90	\$2,970.00	
HRL-400-24	400W	227*63*29		24V	16.6A			100	\$12.00	\$1,200.00	
HRW-60-24	60W	200*34*24	100-264VAC	24V	2.5A	67		200	\$6.32	\$1,263.36	Non-dim
HRW-100-24	100W	210*68*39		24V	4.2A			400	\$8.78	\$3,513.60	
HRW-150-24	150W	210*68*39	24V	6.25A	200			\$10.65	\$2,129.28		
HRW-200-24	200W	207*75*42	24V	8.3A	300			\$12.31	\$3,692.16		
HRW-300-24	300W	250*75*32	170-264VAC	24V	12.5A			300	\$15.28	\$4,584.96	
In Total								4400pcs		\$48,941.76	

1.备注: 货物的发票是合同的一部分, 并与该合同一样有着合法地位。

Remarks: The invoice is part of the contract and has the same force of law

2.包装: 飞机盒+纸箱包装, 如因不当包装引起商品损害, 责任应由卖方承担。

Package: Individual box + Carton, The loss and damage to the goods caused by improper package or rough handling will be on the Seller's responsibility

3.唛头: LED POWER SUPPLY

4.装运期: 2023年1月25日前

5.贸易条款: EXW

Shipping Mark:

Shipment date:

Trade Term: EXW

6.装运口岸: Yantian

7.目的国: SA

Port of departure:

Port of destination

8.付款条件: T/T 转账; 30%预付, 70%发货前付清

Term of payment: T/T; 30% deposit, 70% Balance Payment Before shipping.

9.卖方须按货物的性质, 保证货物在运输途中的安全。如遇短缺、破损、产品不良等情况全部由卖方负责, 但买方须在发货日

起计, 两年内将货物运回卖方的深圳工厂进行更换, 途中产生的一切费用由卖方承担。

the seller should ensure the safety of goods in in transit according to the nature of goods. All loss due to shortage, damage and production defect issue should be borne by the seller. but the buyer should ship the goods back to the Shenzhen factory for exchange within 2 years after the completion date of delivery, and all the cost

during transit will be for the account of the seller

10.人力不可抗拒: 如在制作过程中或运输中发生不可抗拒因素, 致使货物推迟装运或不能成交, 卖方将不负担责任。卖方应将上述发生的情况及时通知买方。

并在随后的14天内将事故发生所在地政府主管部门开具的事故证明书空邮买方, 以便买方承认。然而, 在这种情况下, 卖方仍然有义务采取一切必要措施加

速货物成交。如果事故延续至10个星期以上, 买方有权取消合同。

The seller will not be responsible for any delay of shipment or unable to deliver if any Force Majeure happens during production or transportation. The seller

must keep the buyer informed and send the accident certificate issued by the local government by airmail within 14 days. Under such circumstances the seller

still have the responsibility to expedite the process for early delivery. The buyer reserve the right to cancel the contract provided the delay is over 10 weeks

11.仲裁: 因执行本合同所发生的或者与本合同有关的一切争执, 由签约方友好协商解决, 如签约方经协商后尚不能解决时, 得提交中国国际经济贸易促进

会仲裁委员会深圳分会仲裁。仲裁委员会的裁决是最终决定, 签约双方都应服从。仲裁费用败诉方负担。仲裁也可在双方同意的第三国进行。

Arbitration: For any dispute on this contract or those related to this contract, both parties should negotiate the settlement, or they can submit to arbitration

to the board of arbitration of China International Economic and Trade Promotion Council ShenZhen Branch. The adjudication from The arbitration fee will

be on the account of the losing party. The arbitration can be carried out in the 3rd country that agreed by both parties.

Buyer (Signature and stamp)

Seller (Signature and stamp)

